
Motion till KSFs  årsmöte 2014 
 
Jag vill be styrelsen redogöra för regler och praxis då det gäller avverkning av träd på gemensamt ägd 
mark i Kolvik. 
Det som aktualiserat denna begäran är de 6-8 stora träden som avverkats inom strandskyddsområdet 
vid trappan uppför branten från Kolviksbryggan till Kärleksstigen etc,  
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